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 Styrelseprotokoll Nr 3/2024 
                                                                  2024-03-21 

 

 

Plats:  Medborgarskolan 

Klubb nr: 2450 

Närvarande:  Emma Kinnunen, Angelika Bäckman, Marita Öberg, Gunilla Leander Persson, 
Birgitta Dyani, Kicki Helmersson, Jenny Viklund, Linda Rislund, Birgitta Bjuhr, Annika Bolme, 
Camilla Forsgren, Angelika Bäckman.  Vanja Enquist deltog en stund via telefon. 

1. Öppnande av mötet 
- Ordförande hälsar alla välkomna  
 

2. Marita Öberg valdes till justerare 
 

3. Dagordningen  
 
- Styrelsens mål och ambitioner presenterades och arbetsbeskrivningar och 

fördelningar till sektorerna redovisas. 
 

4. Ordförande går igenom föregående protokoll 
 

5.  Ärenden – Inga ärenden har inkommit  
 

6. Information från grupper/sektorer 
 
HUG 
- HUG föreslår att HUG och TÄS samarbetar för att starta upp en funktionärsutbildning 

som kommer ge medlemmar kunskaper om olika funktionärsroller inom de flesta 
tävlingsgrenarna. Eventuellt kommer det bli en teoretisk del och en praktisk del. 
HUG/TÄS återkommer till styrelsen med en preliminär plan då de tagit fram en 
sådan. 
 

Stug och Trivsel 
- Har tagit fram ett nytt namn för gruppen, Fastighet och Trivsel – FoT. Styrelsen 

godkänner namnbytet. 
- FoT planerar att fräscha upp stugan och har presenterat en plan. Styrelsen 

godkänner FoTs planer med tillägget att de ser till att det fortsatt finns en ugn och 
spis för medlemmarna att använda vid olika aktiviteter som kan kräva viss 
matlagning. 

- FoT redovisar de olika offerterna för robotgräsklippare som de tagit in. Offerterna har 
tagits från Johanssons maskin och Balsjö handel och bensin. Offert nr 1 är en 
Husqvarna robotgräsklippare som är GPS styrd och kan klara att klippa allt som 
föreningen har behov av att få klippt, undantag diken och liknande, till en kostnad av 
61 000kr. Service tillkommer till en kostnad av 1500kr/år. 
• Styrelsen godkänner inköpet under förutsättning att minst 50% av kostnaden kan 

finansieras med bidrag. Resterande 50% av kostnaden står Vännäs 
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brukshundklubb för. Ann, Birgitta och Victoria kommer skicka in ansökan om 
bidrag för detta. 

- Altanen: FoT upplyser styrelsen att det gjorts en inspektion år 2020 då en del 
personer upplevt svårigheter att vistats i klubbstugan. Inspektionen pekade ut flera 
punkter som behövde åtgärdas och som sedan åtgärdats. Frågan om dränering 
ställdes vid inspektionen och svaret var att det ej var en aktuell åtgärd att dränera om 
då det inte längre finns behov efter vidtagna åtgärder. 
Styrelsen godkänner vidare arbete med planerna för altanen som FoT redovisat under 
förutsättning att FoT också rensar upp bakom huset, hårdgör ytan med ex grus och 
ställer dit några bänkar för att testa ha publik där och som senare kan utvärderas 
inför en eventuell påbyggnad av altanen. Styrelsen kommet fatta beslut om budget 
för altanen så fort FoT har inkommit med en offert för arbetet. 

- FoT vill förtydliga att Ingrid och Ola har förköpsrätt vid en eventuell försäljning av 
fastigheten men ej till lägre pris. 

- Sektormejl behövs för att kunna kontakta alla i sektorn.  
- Angående Verksamhetsplanen där stugvärdar är en punkt som lagts på FoT – Varken 

styrelsen eller FoT vill ha den uppgiften. Uppgiften har tidigare legat på enskilda 
personer. Förslag läggs att 1. Att en ny grupp skall startas som har hand om både 
hundmötesträningar och stugvärdskap. 2. sektorerna ska turas om med uppgiften. 

TÄS 

- TÄS undrar hur styrelsen ställer sig till sponsringsavtal. Vi i klubben behöver skriva en 
policy kring sponsrande företag. Förslag inkommer att vi kanske kan kopiera SBK´s 
sponsringspolicy. 

- TÄS informerar att SBK tävling inte fungerar just nu. De har därför varit tvungna att 
använda papper och penna. Oklart när det är igång igen, preliminärt först till hösten. 
TÄS fortsätter bevaka frågan. 

- TÄS fyller på internet. 
- Fråga att ta upp nästkommande styrelsemöte: sponsringsgrupp. 

 
RUG 
 
PR/info 
- Signerade protokoll kommer att läggas ut på hemsidan i stället för i pappersform på 

klubben. 
- Hemsidan ska prioriteras och där ska fokus ligga, Facebook ska länka till hemsidan. 

Men allt måste inte ligga på hemsidan därför behöver vi fortsätta jobba fram riktlinjer 
kring hur vi vill ha det.  

- Önskemål inkommer att hundmötesträningarna ska vara upplagda på hemsidan. 
Också att kalendern ska vara tydligare så det går att se aktiviteter, möten, träningar 
osv. var och när de är. Frågan ska tas med Vanja om det är något hon har möjlighet att 
titta på.  

 
7. Nästa styrelsemöte 

• Kommer hållas 23/4 klockan 18:00 i klubbstugan. Punkter till dagordningen 
skickas in senast 20 april.  
 

8. Mötet avslutas och ordförande tackar för allas deltagande.  
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